

[Text]

## MINUTES OF PROCEEDINGS

WEDNESDAY, March 18, 1970  
(1)

The Standing Committee on Procedure and Organization met this day at 3:50 p.m. for the purpose of organization.

*Members present:* Messrs. Blair, Deachman, Fairweather, Forest, Francis, Jerome, Knowles (*Winnipeg North Centre*), Lambert (*Edmonton West*) and Reid—(9).

The Clerk attending and having called for nominations to elect a Chairman, Mr. Reid moved, seconded by Mr. Fairweather, that Mr. Blair do take the Chair of this Committee as Chairman.

On motion of Mr. Forest, it was

*Agreed:* That nominations be closed.

The Clerk of the Committee having declared Mr. Blair elected as Chairman, he took the Chair and thanked the Committee for its expression of confidence after which he opened nominations for a Vice-Chairman.

Mr. Deachman moved, seconded by Mr. Reid, that Mr. Lambert (*Edmonton West*) be elected Vice-Chairman of this Committee.

On motion of Mr. Forest, it was

*Agreed:* That nominations be closed.

The Chairman having declared Mr. Lambert (*Edmonton West*) elected as Vice-Chairman, Mr. Lambert thanked the Committee.

Mr. Forest moved that the Committee print 1,000 copies of its Minutes of Proceedings and Evidence and in a supplementary issue a Sessional Index prepared by the Library of Parliament.

[Traduction]

## PROCÈS-VERBAL

Le MERCREDI 18 mars 1970  
(1)

Le Comité permanent de la procédure et de l'organisation se réunit aujourd'hui à 3h 50 de l'après-midi, à des fins d'organisation.

*Députés présents:* MM. Blair, Deachman, Fairweather, Forest, Francis, Jerome, Knowles (*Winnipeg-Nord-Centre*), Lambert (*Edmonton-Ouest*), et Reid—(9).

Le greffier préside l'élection et demande la mise en candidature pour élire un président; M. Reid propose, appuyé de M. Fairweather, que M. Blair occupe le fauteuil du Comité en qualité de président.

M. Forest propose, et

*Il est décidé:* Que la mise en candidature soit close.

Le greffier du Comité déclare M. Blair dûment élu président du Comité. M. Blair prend place au fauteuil présidentiel et remercie les membres du Comité de la confiance qu'ils lui accordent, après quoi il invite les députés à proposer des candidats au poste de vice-président.

M. Deachman propose, appuyé de M. Reid, que M. Lambert (*Edmonton-Ouest*) soit élu vice-président du Comité.

M. Forest propose, et

*Il est décidé:* Que la mise en candidature soit close.

Le président déclare M. Lambert (*Edmonton-Ouest*), élu vice-président du Comité. M. Lambert remercie le Comité.

M. Forest propose que le Comité fasse imprimer mille exemplaires des procès-verbaux et témoignages et, en supplément, un index sessionnel préparé par le service de références de la Bibliothèque du Parlement.